

Date sep 28, 2026
OUT I.D 3/2026

التاريخ 28/9/2026
رقم صادر: أ.ب. ٢٠٢٦/٢

To: Egyptian Exchange

السادة / البورصة المصرية

Topic: Strategic projects in AMOC

Greetings,

At its meeting held on Sep 28, 2026, the Company's Board of Directors made the following resolution:

نتشرف بالافادة بأن مجلس الادارة قد قرر بجلسته بتاريخ 28/9/2026 الآتي:

- The Board of Directors meeting discussed memo No. 3 about the production of group II oils and updates on the acid gas treatment project.

- ناقش المجلس مذكرة رقم (٣) بشأن إنتاج زيوت GROUP (II) ومستجدات مشروع معالجة الغازات الحامضية

1. Successful Production of Group II Base Oils

As part of AMOC's strategy to expand the production of high-quality base oils and enhance its competitiveness in both local and international markets, the Company has successfully completed the production trial of Group II Base Oils.

This achievement was realized through adjustments to operating conditions within existing production units, without incurring additional financial burdens or requiring the construction of new facilities. The successful production of Group II oils represents a significant strategic milestone that adds substantial value to the Company's product portfolio and aligns with global developments in the lubricants industry.

Group II oils offer superior characteristics compared to Group I oils, including lower sulfur content, higher saturates levels, viscosity index (VI), and improved performance properties. Furthermore, this accomplishment enhances the diversity of AMOC's product portfolio and provides greater flexibility in operations, production, and marketing activities.

أولاً: النجاح في إنتاج زيوت Group II

في ضوء استراتيجية شركة أموك للتوسع في إنتاج الزيوت الأساسية عالية الجودة وتعزيز قدرتها التنافسية في الأسواق المحلية والعالمية، نجحت الشركة في تنفيذ تجربة إنتاج زيوت Group II من خلال تعديل بعض الظروف التشغيلية بالوحدات الإنتاجية القائمة، دون تحميل الشركة أية أعباء مالية إضافية أو إنشاء وحدات إنتاجية جديدة.

ويعد هذا الإنجاز من المشروعات الاستراتيجية المهمة التي تضفي قيمة مضافة لمنتجات الشركة وتواكب التطور العالمي في صناعة الزيوت، حيث تتميز زيوت Group II بانخفاض محتوى الكبريت، وارتفاع نسبة الـ (VI) معامل اللزوجة و Saturates وتحسن خصائص الأداء مقارنة بزيوت Group I، كما يسهم هذا النجاح في تنويع محفظة منتجات الشركة وزيادة مرونتها التشغيلية والإنتاجية والتسويقية



El Sad El Ali St., Wady El Kamar, El Max, Alex., Egypt

T. (+203) 3105646 - 3105647

F. (+203) 4404183 - 3105651

Cairo Office: 2 A Haras Gomhory Buildings,
Abas El Aqad St. Nasr City

T. (+202) 26909774 - 26909775 - 26909776

F. (+202) 26909777 - 26909778

المقر الرئيسي بالاسكندرية : شارع السد العالي، وادي القمر، المكس

ت: ٣١٠٥٦٤٦ - ٣١٠٥٦٤٧ (+٢٠٣)

ف: ٣١٠٥٦٥١ - ٤٤٠٤١٨٣ (+٢٠٣)

مكتب القاهرة: ٢ (أ) عمارات الحرس الجمهوري
ش. عباس العقاد - مدينة نصر

ت: (+٢٠٢) ٢٦٩٠٩٧٧٤ - ٢٦٩٠٩٧٧٥ - ٢٦٩٠٩٧٧٦



2. Acid Gas Treatment Project

The Acid Gas Treatment Project is designed to utilize the Company's existing assets to process acid gases emitted from the MDDU unit instead of directing them to the acid flare system. This project contributes to environmental sustainability by reducing carbon emissions by approximately 28,500 tons annually.

In addition, the treated gases will be utilized to reduce natural gas consumption, generating anticipated annual savings of approximately USD 2.5 million, while the estimated project cost amounts to approximately USD 250,000.

The Company has completed all mechanical works associated with the project, including the installation of all required equipment and instruments and the execution of the necessary testing procedures. The unit is currently undergoing trial operation, with efforts focused on stabilizing operating conditions, monitoring equipment performance, and evaluating laboratory analysis results of the treated gases.

- Discuss some topics that would facilitate the company's operations.
- The company also undertakes the minutes of the Board of Directors meeting on Sep 28, 2026, and the items on the agenda include all the material information that must be disclosed in accordance with the provisions of the Capital Market Law, its executive regulations, and the rules and decisions issued in implementation thereof.

Yours sincerely,

Maged El-Kordy
CHEM./ Maged El-Kordy
Chairman and CEO



ثانياً: مشروع معالجة الغازات الحامضية

يهدف المشروع إلى الاستفادة من أصول الشركة في معالجة الغازات الحامضية المنبعثة من وحدة MDDU بدلاً من توجيهها إلى الشعلة الحامضية، بما يسهم في الحفاظ على البيئة وخفض الانبعاثات الكربونية بنحو ٢٨,٥٠٠ طن سنوياً.

ومن المتوقع أن يسهم المشروع في خفض استهلاك الغاز الطبيعي وتحقيق وفر سنوي يقدر بنحو ٢,٥ مليون دولار أمريكي، في حين تبلغ التكلفة التقديرية للمشروع نحو ٢٥٠ ألف دولار أمريكي.

وقد تم الانتهاء من جميع الأعمال الميكانيكية الخاصة بالمشروع وتركيب المعدات والأجهزة اللازمة وإجراء الاختبارات المطلوبة، كما يجري حالياً تنفيذ التشغيل التجريبي للوحدة وتثبيت الظروف التشغيلية ومتابعة أداء المعدات ونتائج التحاليل المعملية للغازات المعالجة.

- كما ناقش المجلس بعض الموضوعات التي من شأنها تسيير الأعمال الشركة.
- كما تتعهد الشركة بأن محضر مجلس الإدارة بجلسته بتاريخ 28 / 9 / 2026 وما تضمنه من بنود جدول الأعمال يتضمن كافة المعلومات الجوهرية التي يجب الإفصاح عنها وفقاً لأحكام قانون سوق المال ولائحة التنفيذ والقواعد والقرارات الصادرة تنفيذاً لهما.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،،،

ماجدا الكردي
الكيميائي/ ماجدا الكردي
رئيس مجلس الإدارة والعضو المنتدب

El Sad El Ali St., Wady El Kamar, El Max, Alex., Egypt

T. (+203) 3105646 - 3105647

F. (+203) 4404183 - 3105651

Cairo Office: 2 A Haras Gomhory Buildings,
Abas El Aqad St. Nasr City

T. (+202) 26909774 - 26909775 - 26909776

F. (+202) 26909777 - 26909778

المقر الرئيسي بالاسكندرية : شارع السد العالي، وادي القمر، المكس

ت : ٣١٠٥٦٤٦ - ٣١٠٥٦٤٧ (+٢٠٣)

ف : ٤٤٠٤١٨٣ - ٣١٠٥٦٥١ (+٢٠٣)

مكتب القاهرة: - ٢ (أ) عمارات الحرس الجمهوري
ش. عباس العقاد - مدينة نصر

ت: (+٢٠٢) ٢٦٩٠٩٧٧٤ - ٢٦٩٠٩٧٧٥ - ٢٦٩٠٩٧٧٦

